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Protokoll fört vid Österlens Vattenråds extra styrelsemöte 2021-10-22, Svea Hund på 
Tomelilla kommun. Kl. 09.00-10.30 
 
Deltagande: Hans-Olof Höglund, Tina Bergström-Darrell, Karin Bergendal, Sven Sassersson, 
Kenneth Strömbeck, Mats Arnoldsson (via Teams) 
Adjungerade: Jonas Dahl, Therese Parodi (via Teams) Vibeke Lirås, Mikeal Ulvholt, Mona 
Eliasson (via Teams) 
Återbud: Peter Bentzer, Ronny Hammar, Christian Holst, Jenny Davidsson 
Ej lämnat återbud: Maria Adolfsson 
 
 
Innan styrelsemötet startade tog Tina till ordet med att kräva skärpning till styrelsen och 
adjungerade att anmäla kommer/kommer ej när kallelse går ut till möten. 
 

1. Mötets öppnande 
Hans-Olof hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 
 

2. Val av justerare 
Jonas Dahl tillsammans med Hans-Olof valdes till att justera dagens protokoll. 
 

3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående protokoll 2021-09-28 
Protokollet var justerat, genomgicks och lades till handlingarna. 
   

5. Avtal, förslag från beredningsgruppen 
Therese gick igenom hur och var SRK ska gälla. 
Styrelsen tyckte underlaget var bra, 
När det gäller Kravspecifikationen hade Mats Arnoldsson synpunkter att i punkt 3 och 
4 ändra bör till ska. Underlaget ändrades enligt detta samt att Trendanalyser för 
metaller ströks. 
Kenneth som sammankallande redogjorde för avtalsgruppens arbete och förklarade att 
isf offentlig upphandling görs direktförfrågan hos kända aktörer. Gruppen uppskattar 
att offerten kommer att ligga på samma kostnad som idag, ca 200 tkr per år. 
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Kända aktörer är: 
Calluna 
SGS 
Medins 
Eurofins 
Ekologigruppen  
 
Beslöts att redovisade underlag skickas ut omgående till aktörerna enligt ovan. 
 

6. Övrigt 
Hans-Olof tog upp Vattenatlas där vi tidigare beslutat att ansluta oss till. Maria som 
fick i uppdraget att kommunicera med bl.a. Simrishamns kommun har stött på 
problem där de ifrågasätter att medverka till att data kommer in till Vattenatlas. 
Hans-Olof kommer att kontakta Carl-Göran Svensson, ordförande i 
Samhällsplaneringsnämnden i Simrishamn. 
 

7. Nästa möte fredagen den 26 november kl. 09.00 Tomelilla kommun och då kommer 
styrelsen på ett separat möte genomföra anbuden som kommit in. 
 

8. Avslutning 
Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
       

Vid protokollet: 

 

 

Tina Bergström-Darrell 
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